
 

Jeg hedder Bo Gejl og stiller op til bestyrelsen i Dansk Rideforbund. 

 

Jeg vil arbejde for at styrke rideklubbernes mulighed for bedre indtjening. Her tænker jeg selvfølgelig på 
lavere omkostninger og bedre indtjening, dette kan blandt andet gøres ved at der er flere starter til 
stævnerne. Det skal være rentabelt at lave stævner på alle niveauer, dette kan kun gøres, hvis der er en god 
og retfærdig stævnestruktur og så som en selvfølge, at den bliver overholdt.  

Jeg vil også arbejde for at vejen mellem klubber/distrikterne og bestyrelse/administrationen bliver kortere. 
Vi skal arbejde for fælles mål og  fælles interesser.  

Det er klubberne som er vigtigst i DRF- det er her vi fostrer morgendagens stjerne. 

Jeg er A-Banedesigner og er derfor rundt i mange klubber og bygger på alle niveauer. 

Privat bor jeg sammen med Annett, vi har sammen to piger som dog er flyttet hjemmefra. Jeg bor i Kølkær 
ved Herning og er regionschef hos Leif M. Jensen. 


